



香港特別行政區政府 香港天文台 The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Hong Kong Observatory

香港天文台以雙管齊下的形式推動環保。除執行環保措施及使用環保產品等硬件外，天文台亦舉辦運動及講座以求改變思維、減輕環境問題。天文台將繼續運用其獨特的定位及專長，在環保事業上盡一分力。

HKO adopts a two-pronged approach in environmental protection. Apart from hardware improvement such as implementing environmental measures and using green products, campaigns and seminars were organised to help changing the mindset and mitigating environmental problems. HKO will continue to play an active part in environmental protection with its unique role and expertise.



天文台同事積極參與每年一度的植樹日。
HKO staff taking an active part in the annual Tree Planting Day.



市民簽名承諾盡力對抗全球暖化。
Members of the public signing to pledge to fight against global warming.



同事在「天文台員工環保建議計劃」之下提出環保建議而獲得獎勵。
HKO staff receiving awards for their environmental suggestions under the “HKO Environmental Protection Staff Suggestion Scheme”.



百分之五十二的自動氣象站使用再生能源。
52% of automatic weather stations are using renewable energy.